
Zápisnica 

  

z 20. zasadnutia Finančnej komisie mestského zastupiteľstva mesta Trnava 

konaného dňa 20. októbra 2021 o 16,00 hodine na Trhovej ulici č. 3, v miestnosti č. 142 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie 
2. Kontrola úloh a uznesení 
3. Návrh na úpravu doby prevádzkovania exteriérových sedení a výšky nájomného počas tohto 

obdobia  
4. Návrh na odpis nevymožiteľných pohľadávok nad 200 eur 
5. Rozpočet mesta Trnavy na rok 2022 a viacročný rozpočet na roky 2022 – 2024 
6. Rôzne – skenovacie vozidlo MsP, započítavanie nákladov na úpravu priestorov do nájomného 

 
k bodu 1. 

Otvorenie 

Rokovanie komisie otvoril predseda komisie Ing. Šujan. Privítal prítomných. Členovia komisie súhlasili 

s úpravou programu.  

Prvou témou rokovania bol nákup skenovacieho vozidla pre mestskú políciu, ktorú inicioval Mgr. 

Kozelka. Problematiku prišiel vysvetliť náčelník MsP JUDr. Ranuša. Uviedol, že bolo plánované 

obstaranie elektromobilu ale z hľadiska energetickej náročnosti skenovacieho zariadenia bolo 

doporučené obstaranie motorového vozidla s hybridným pohonom. Zakúpené bolo vozidlo Hyundai 

Kona hybrid v cene 23 970 eur, ktoré je pripravené na montáž technológie. Posudzované boli 2 ponuky 

na skenovacie zariadenie. Ponuky zahŕňajú prvotnú montáž technológie, sekundárne montáže, 

štvorročnú podporu (napojenie na databázu + rámec programátorských hodín). Technológia obsahuje 

4 kamery pre zabezpečenie fotografií na využívanie objektívnej zodpovednosti (fotografovanie 

z viacerých uhlov, nielen EČV). Technológia bola testovaná v dennom aj nočnom čase, posudzovaná 

bola kvalita fotografií ako aj objem nasnímaných evidenčných čísiel vozidiel. 

 

Do programu rokovania bol dodatočne zaradený materiál „Návrh na úpravu zmluvného vzťahu medzi 

Mestom Trnava a FCC Trnava, s.r.o. vo veci prevádzkovania centra Back2Life a správy evidenčného 

systému výsypu nádob. V rámci prvej časti materiálu informovala Ing. Slezáková prítomných o spôsobe 

prevádzky a financovania centra Back2Life zameraného na optimalizáciu druhotného využitia 

vybraného odpadu pred jeho zneškodňovaním. V ďalšej časti materiálu riešiacej správu evidenčného 

systému výsypu nádob prítomných informovala o prebiehajúcom označovaní zberných nádob 

elektronickým čipom v rodinných domoch a následnej pasportizácii nádob. Paušálna platba za správu 

systému bola stanovená na 1 340 eur bez DPH/mesiac. Ing. Slezáková uviedla, že v priebehu dňa boli 

doručené ďalšie požiadavky  zo strany FCC Trnava, s.r.o. na financovanie ďalších činností v súvislosti 

so spracovávaním získaných údajov. Keďže z materiálu nebolo zrejmé, aké činnosti, resp. úkony sú 

zahrnuté v mesačnej paušálnej platbe, členovia komisie navrhli doplniť informáciu k materiálu 

na rokovanie Mestskej rady. Komisia prijala nasledovné uznesenie: 

Uznesenie FK MZ č. 92: 

Finančná komisia mestského zastupiteľstva po prerokovaní predloženého materiálu odporúča: 

• alternatívu A, bod 1, písmeno a) – Mestskej rade schváliť, 

• bod 1 písmeno b) – Finančná komisia žiada uviesť výkony/služby, ktoré sú zahrnuté 

v paušálnej platbe za správu evidenčného systému výsypu nádob vo výške 1 340 eur 

bez DPH/mesiac. Zároveň žiada prerokovať ďalšie požiadavky spoločnosti FCC Trnava, s.r.o. 

(pasportizácia smetných nádob, administratívna činnosť,...) a následne predložiť na rokovanie 

Mestskej rady. 

Hlasovanie členov FK MZ: 6 za/ 0 proti/ 0 zdržali sa 

 

k bodu 2. 

Kontrola úloh a uznesení 

Úlohy a uznesenia prijaté komisiou boli splnené. 



 

k bodu 3. 

Návrh na úpravu doby prevádzkovania exteriérových sedení a výšky nájomného počas tohto obdobia  
Po prerokovaní predloženého materiálu komisia prijala nasledovné uznesenie: 

Uznesenie FK MZ č. 89: 

Finančná komisia mestského zastupiteľstva odporúča predložený materiál „Návrh na úpravu doby 

prevádzkovania exteriérových sedení a výšky nájomného počas tohto obdobia“ Mestskému 

zastupiteľstvu schváliť. 

Hlasovanie členov FK MZ: 6 za/ 0 proti/ 0 zdržali sa 

 

k bodu 4. 

Návrh na odpis nevymožiteľných pohľadávok nad 200 eur 
Po prerokovaní predloženého materiálu komisia prijala nasledovné uznesenie: 

Uznesenie FK MZ č. 90: 

Finančná komisia mestského zastupiteľstva odporúča predložený materiál „Návrh na odpis  

nevymožiteľných pohľadávok nad 200 eur“ Mestskému zastupiteľstvu schváliť. 

Hlasovanie členov FK MZ: 6 za/ 0 proti/ 0 zdržali sa 

 

k bodu 5. 

Rozpočet mesta Trnavy na rok 2022 a viacročný rozpočet na roky 2022 – 2024 
O predloženom návrhu rozpočtu mesta Trnavy informovala prítomných vedúca OE Ing. Bigasová, PhD., 
MBA. Uviedla, že rozpočet je zostavený v súlade s legislatívou, pre rok 2022 je navrhnutý ako 
vyrovnaný, pričom bežný rozpočet je zostavený ako prebytkový, kapitálový rozpočet je zostavený ako 
schodkový. Saldo finančných operácií je kladné. Schodok kapitálového rozpočtu je vyrovnaný 
z prebytku bežného rozpočtu a z príjmových finančných operácií. Ďalej informovala o východiskách 
pre stanovenie príjmov a výdavkov, o navrhovanom použití fondov a čerpaní bankového úveru 
na kapitálové výdavky. Členovia komisie prijali nasledovné uznesenie: 
Uznesenie FK MZ č. 91: 

Finančná komisia mestského zastupiteľstva odporúča predložený materiál „Rozpočet mesta Trnavy 

na rok 2022 a viacročný rozpočet na roky 2022 - 2024“ Mestskému zastupiteľstvu schváliť. 

Hlasovanie členov FK MZ: 6 za/ 0 proti/ 0 zdržali sa 

 

k bodu 6. 

Rôzne – skenovacie vozidlo MsP, započítavanie nákladov na úpravu priestorov do nájomného 
Členovia komisie sa po diskusii k problematike započítavania nákladov na úpravu priestorov 

do nájomného dohodli, že žiadajú prednostu mestského úradu o zabezpečenie zostavenia pracovnej 

skupiny z odborných zamestnancov MsÚ (OIV, OM, OP, OE,…), ktorá navrhne jednotné pravidlá 

pre posudzovanie stavebných úprav (zadefinovanie jednotlivých činností), ktoré zhodnocujú majetok 

mesta a teda budú môcť byť započítavané do nájomného. Komisia následne prizve odborných 

zamestnancov na prerokovanie pravidiel a spracuje jednotný manuál, ktorým sa budú riadiť všetky 

organizácie prenajímajúce priestory v majetku mesta. 

Úloha FK MZ č. 3: 

Finančná komisia MZ žiada prednostu MsÚ o zabezpečenie zostavenia pracovnej skupiny z odborných 

zamestnancov MsÚ (OIV, OM, OP, OE,…), ktorá navrhne jednotné pravidlá pre posudzovanie 

stavebných úprav (zadefinovanie jednotlivých činností), ktoré zhodnocujú majetok mesta a teda môžu 

byť započítavané do nájomného. 

Hlasovanie členov FK MZ: 6 za/ 0 proti/ 0 zdržali sa 

 

Predseda komisie p. Ing. Šujan na záver rokovania poďakoval prítomným za účasť na rokovaní.  

                                                                                            
 

       Ing. Peter Šujan, v. r. 
                                                                                                     predseda FK MZ 
 

 



Zapísala: Ing. Petra Bergerová 

                    sekretár FK MZ 

V Trnave, dňa 22.10.2021 


